
 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a  

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Beladice 

konaného 28.05.2020 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zápisnica  
z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Beladiciach 

 
Dátum konania:  28.05.2020 
 
Prítomní:   PhDr. Mário Žáčik, starosta obce 
 
Poslanci: Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. Miškovič 

Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár Stanislav 
 
Ospravedlnení :   Homolová Iveta, Mgr. Slováková Ľubica 

     

Ďalší prítomní:  Mgr. Chrenová Alena - zapisovateľka 

      

 

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice č. 1. 

 

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia Obecného zastupiteľstva, schválenie programu   

zasadnutia OZ 

 

Starosta obce PhDr. Mário Žáčik otvoril rokovanie zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Beladiciach, privítal pánov poslancov ako aj občanov obce. Podľa prezenčnej 

listiny bolo prítomných 7 poslancov OZ z celkového počtu 9 poslancov. OZ je uznášania 

schopné. 

 

Program :  

1. Otvorenie, prezentácia a schválenie programu.  

2. Voľba overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Návrh Záverečného účtu obce Beladice za rok 2019 (mat.č.1-13OZ-2020). 

5. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Beladice č.1/2020: Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na územní obce Beladice (mat.č.2-13OZ-2020). 

6. Návrh Správy o plnení PHSR obce Beladice za rok 2019 (mat.č.3-13OZ-2020). 

7. Návrh financovania rekonštrukcie interiéru Obecného úradu obce Beladice. 

 (mat.č.4-13OZ-2020). 

8. Žiadosť o vyjadrenie sa k investičnej akcii výstavby pre nové optické káble 

 (mat.č.5-13OZ-2020). 

9. Nové termíny OZ (mat.č.6-13OZ-2020). 

10. Rôzne (mat.č.7-13OZ-2020). 

11. Diskusia. 



12. Záver. 

 
P. Miškovič doplnil pred hlasovaním jeden bod pred bod č.4 programu a to, Správu finančnej 
komisie k čerpaniu rozpočtu za rok 2019.  V rámci zápisnice sme správu zaradili pod bod č.4 
písmeno A.   
  
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Navrhnutý program rokovania bol schválený. 
 

 
Uznesenie č. 174/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ch v á l i l o  
program zasadnutia OZ. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Voľba členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
a) Voľba členov návrhovej komisie 
 
Starosta navrhol za členov návrhovej komisie týchto poslancov OZ: 
p. Halasová Diana, p. Kišac Martin, p. Švecová Magdaléna. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili navrhnutých členov návrhovej komisie. 
 
 

Uznesenie č. 175/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ch v á l i l o  
návrhovú komisiu v zložení:  
p. Halasová Diana, p. Kišac Martin, p. Švecová Magdaléna. 
 
 

 

b)  Voľbu overovateľov zápisnice 

 

Starosta navrhol za overovateľov zápisnice týchto poslancov OZ: 
Mgr. Miškovič Peter, p. Ing. Méres Juraj. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili overovateľov zápisnice. 



 
 
 
 

Uznesenie č. 176/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ch v á l i l o  
overovateľov zápisnice v zložení : Mgr. Miškovič Peter, p. Ing. Méres Juraj. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



3. Kontrola plnenia uznesení OZ 

 

P. starosta oboznámil prítomných o plnení uznesení z predchádzajúceho 12. OZ. Informoval 

o stave podania žiadosti o pozemky na Slovenský pozemkový fond, o stave projektu 

Parkoviska pred obecným úradom k výzve LEADER MASS, taktiež pripomenul uznesenie 

k havarijnému stavu hydrantov v bytovkách, ktoré je v štádiu riešenia a k oprave strechy na 

ČOV Beladice.  

 

-p. Tokár sa informoval o návrhu na zlúčenie Základnej školy a škôlok na čo pán starosta 

odpovedal, že momentálne je zlúčenie konzultované s okresným úradom (odbor školstva) 

a o aktuálnej situácií nájomnej zmluvy s REDBONE, ktorá je taktiež v štádiu riešenia.  

 

 
 
 

Uznesenie č. 177/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o    n a     v e d o m i e 
informáciu o kontrole uznesení a plnenia úloh. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 



4. Návrh Záverečného účtu obce Beladice za rok 2019  
 
A. Stanovisko finančnej komisie k záverečnému účtu  
 
Ešte pred schválením návrhu záverečného účtu predniesol p. Miškovič správu finančnej 
komisie k záverečného účtu za rok 2019. Poznamenal, že plán rozpočtu na rok 2019 nerobila 
finančná komisia aká je v aktuálnom zložení, poďakoval pani účtovníčke p. Švarbovej 
a detailne predniesol konkrétne sumy v rámci hospodárenia a čerpania financií obce v roku 
2019. Všetky presné sumy sú uvedené v záverečnom účte, ktorý je súčasťou zápisnice. Na 
koniec poznamenal, že finančná komisia odporúča schváliť záverečný účet obce bez výhrad 
s tým, že prebytok vo výške 49 518,99 eur navrhuje zaúčtovať v plnej výške do rezervného 
fondu obce.   
 
B. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
 
P. hlavný kontrolór konštatoval, že z hľadiska záverečného vyúčtovania obec hospodárila 
dobre a s prebytkom. Všetky podrobné informácie a poznatky k záverečnému účtu sú 
zverejnené formou nahrávky z OZ.  Záverečný účet bol podľa správnosti zverejnený 15 dní 
pred OZ, konkrétne 11.5.2020. Pred schválením záverečného účtu poslancami odporúča 
zastupiteľstvu, ktoré bude samostatne hlasovať, aby schválilo záverečný účet bez výhrad 
a aby prebytok bol rozpočtovaný do rezervného fondu. Pripomenul a odporúčal, že výsledky 
hospodárenia obce je potrebné do konca roka auditovať.  
 
C. Schvaľovanie záverečného účtu obce Beladice za rok 2019 
 
P. starosta poznamenal ešte pre schvaľovaním, že záverečný účet nebol od nikoho písomne 
pripomienkovaný. Návrh Záverečného účtu je súčasťou zápisnice pod číslom 2. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: Bez výhrad 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav  

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

 
Hlasovanie za návrh uznesenia: Usporené prostriedky poputujú do rezervného fondu 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav  



„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili záverečný účet obce Beladice za rok 
2019. 

 
 

Uznesenie č. 178/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
A: v z a l o   n a   v e d o m i e   

stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

 

B: v z a l o   n a   v e d o m i e   

stanovisko finančnej komisie k záverečnému účtu 

 
C: s ch v á l i l o  
Záverečný účet obce Beladice za rok 2019, vyslovilo súhlas s celoročným hospodárením bez 

výhrad.  

 

D: s ch v á l i l o  

výsledok hospodárenia v bode 4. b,. celý prebytok – sa presúva  

do rezervného fondu.  

 

E: v z a l o   n a   v e d o m i e 

 výsledok hospodárenia vyčíslený v bode 4.a,  a   4.c,. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Návrh Všeobecného záväzného nariadenia obce Beladice č.1/2020: Prevádzkový 
poriadok pohrebísk na územní obce Beladice 
 
Po diskusii sa poslanci dohodli na malých zmenách prevádzkového poriadku. Prvou zmenou 
je navrhovaná šírka hranice medzi hrobmi a hranicou cintorína a to na pôvodných 50 m. 
Maximálna hranica 50 m. Navrhli vyhodiť bod č. 2 v článku 7. Spoločne sa dohodli aj na 
upravení časového rozmedzia konania pohrebov a to v období zimného času od 9:00 do 
14:30 hod., v období letného času od 9:00 do 17:00 hod, kedy sa po zrušení letného 
a zimného času k tejto časti VZN vrátia.  
 
Návrh všeobecného záväzného nariadenia obce Beladice č.1/2020 je tvorí prílohu zápisnice 
č. 3. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci schválili návrh uznesenia.  
 

 
Uznesenie č. 179/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ch v á l i l o  
Všeobecného záväzného nariadenia obce Beladice č.1/2020: Prevádzkový poriadok 
pohrebísk na územní obce Beladice. 
 
 
 
 
 
 
    
 

 
 
 
 
 



 
6. Návrh Správy o plnení PHSR obce Beladice za rok 2019  
 
Pán starosta pre prítomných občanov predniesol body zo správy PHSR obce za rok 2019. 
 
Návrh Správy o plnení PHSR obce Beladice za rok 2019 je účasťou príloh zápisnice pod č. 4. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ berú na vedomie správu o plnení PHSR obce 
Beladice.  
 
 

 
Uznesenie č. 180/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e   
Správu o plnení PHSR obce Beladice za rok 2019.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
7. Návrh financovania rekonštrukcie interiéru Obecného úradu obce Beladice 
 
Pán starosta spolu s poslancami OZ sa zhodli, že rekonštrukcia obecného úradu je nutná. 
Aktuálne je už vypracovaná kompletná projektová dokumentácia rekonštrukcie. V rámci 
realizácie je možné postupovať na viac krát.  Čo sa týka financovania, p. starosta predložil 
dve možnosti financovania rekonštrukcie: 
 
1. spolufinancovanie prostredníctvom pôžičky z banky na 10-15 rokov, pričom jedna splátka 
1148/1754 eur, preplatí sa výška 1 ročnej splátky.  
2. ako „PPP“ projekt (splátkovanie vysúťaženej sumy spoločnosti, nejde to do úverového 
zaťaženia obce) 
 
Rekonštrukcia interiéru obecného úradu stojí približne 200 tisíc eur. Po diskusii sa poslanci 
rozhodli posunúť tento bod rokovania na najbližšie OZ, kedy ešte na pracovnej schôdzi 
preberú možnosti financovania. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, OZ presúva tento bod rokovania.  
 
 
 

Uznesenie č. 181/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
p r e s u n u l o  
bod rokovania návrhu financovania rekonštrukcie interiéru Obecného úradu obce Beladice 
na najbližšie obecné zastupiteľstvo.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
8. Žiadosť o vyjadrenie sa k investičnej akcii výstavby pre nové optické káble 
 
P. starosta a pani Vetráková (externá pracovníčka pre Slovak Telekom a.s.) priblížili a aký 
zámer tejto investičnej akcie výstavby ide. Pripomenuli fakt, že išlo by o akciu realizovanú vo 
všetkých častiach obce okrem Malých Chrašťan. Aktuálne prebieha prieskum zámeru tejto 
výstavby u občanov, ktorý realizuje ako kontaktná osoba p. Vetráková. Čo sa týka Malých 
Chrašťan, sa v blízkej budúcnosti realizácia zavedenia optického kábla neuvažuje, z dôvodu 
vzdialenostnej a finančnej nevýhodnosti a situácie pre spoločnosť. Poslanci navrhovali aspoň 
zosilnenie signálu v tejto časti.  
Návrh trasy je spravovaný podľa plánov, trasa sa môže však meniť. Dotaz padol aj na otázku, 
pokiaľ bude prípojka zadarmo, kto zostane vlastníkom káblov na súkromnom pozemku, aby 
nevznikali záťaže vecného bremena na pozemkoch.  V prvom rade tejto investície ide 
o zavedenie tzv. „trubičiek“, až následne po objednaní zavedenie optického kábla. Po 
spustení optickej siete si môžete objednať službu aj od iného operátora. Realizácia výstavby 
sa bude robiť po etapách, postupne, aby nedošlo k „rozkopaniu“ celej obce. Projekt by sa 
mal uskutočniť v roku 2021. V prípade ak má obyvateľ urobený mostík pred domom, investor 
uskutoční  tzv. „podvrt“ aby vedel zaviesť optiku.  Je potrebné pre investora uviesť všetky 
pripomienky k zavádzaniu káblov (vydláždený dvor a pod.) aby si vedel podrobne 
nafinancovať rozpočet. P. starosta uviedol investorovi už nasledovné pripomienky: aby 
investor zrealizoval koncovky na všetky verejné budovy obce, aby terén odovzdal v takom 
stave v akom ho dostal, aby odstránili telekom. stanicu na námestí. 
Slovo dostal aj občan p. Ľubomír Báťa. Zastával sa názoru, že časť Malé Chrašťany sú často 
opomínané a diskriminované.  Navrhol skúsiť požiadať investora o súčinnosť spoluúčasti 
obce a zrealizovať zámer výstavby aj v tejto časti obce. Načo pán starosta odpovedal, že taký 
pokus už bol. P. Boďo Marek prišiel s nápadom, že či by sa investičná akcia výstavby v Malých 
Chrašťanoch nedala zrealizovať a spojiť pri výstavbe chodníkov. Poslanci sa následne 
spoločne dohodli, že obec osloví investora a pozve ho na spoločné pracovné stretnutie (za 
prítomnosti poslancov a starostu obce), kde sa pokúsia prediskutovať možné návrhy 
realizácie výstavby optických káblov aj v Malých Chrašťanoch a na záver bod rokovania 
navrhli presunúť aj na budúce rokovanie OZ.  
 
Celá diskusia je k dispozícií  aj formou nahrávky.  
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

 
 
 



 
Uznesenie č. 182/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
p r e s u n u l o  
bod rokovania investičnej akcie výstavby a realizácie káblovej ryhy, podkládky plastovej 
multi-rúry a následné zafukovanie optických káblov pre optickú sieť Slovak Telekom a.s. na 
najbližšie obecné zastupiteľstvo, ktorému bude predchádzať spoločné pracovné stretnutie 
s investorom.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
9. Nové termíny OZ 
 
Nové termíny OZ:  
  
 19.8.2020  
25.11.2020  
  9.12.2020 
Staré termíny OZ sa rušia.  
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ súhlasili s novými termíny obecných 
zastupiteľstiev.  

 
 

Uznesenie č. 183/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ú h l a s i l o   
s harmonogramom zasadnutí obecných zastupiteľstiev obce Beladice na rok 2020, ktoré sa 
budú konať v nasledovných dňoch: 
 
19.08.2020  
25.11.2020  
09.12.2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
10. Rôzne 
 

A. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP zameraná na vodozádržné 
opatrenia v urbanizovanej krajine  
 

P. starosta predstavil zámer výzvy zameranej na vodozádržné opatrenia v urbanizovanej 
krajine. Minimálna výška NFP na projekt je 25 000 EUR. Maximálna výška NFP na jedno 
vodozádržné opatrenia je 200 000 EUR. Termín uzavretia 1. hodnotiaceho kola: 31.08. 2020 
Termín uzavretia 2. hodnotiaceho kola: 31.12. 2020. P. Méres odporučil aby sa k tomuto 
bodu uskutočnila pracovná porada. Navrhol možnosť investície tejto výzvy na stále 
zavodnenú plochu v Malých Chrašťanoch. Cena projektovej dokumentácie závisí od rozsahu 
práce, ktorá je zahrnutá v celkovej cene projektu. Projekty na vodozádržné opatrenia sa 
môžu realizovať na rôzne aktivity. Pán starosta by sa zameral hlavne na sanáciu jarkov vo 
všetkých častiach obce, hlavne tam kde je kritická situácia ich stavu. Projekt by stál približne 
3-5 tisíc eur. P. Miškovič navrhol zrealizovať najkritickejšie časti, kde by sa mohli jarky 
sanovať . P. Méres uzrejmil poslanom aké aktivity predstavujú vodozádržné aktivity, no však 
podľa výzvy je možné financie využiť aj na revitalizáciu existujúcich jarkov v obci.  
 

 
Uznesenie č. 184/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a    v e d o m i e 
zapojenie sa do výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie NFP zameraná na vodozádržné 
opatrenia v urbanizovanej krajine. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 

 
B. Návrh na ponuku rekonštrukcie obecného rozhlasu.  

 
Celková rekonštrukcia obecného rozhlasu je vo výške približne 18 500,- eur. Rekonštrukcia sa 
dá realizovať aj jednotlivo po častiach obce. Jedná sa o bezdrôtový rozhlas, ktorý by bol 
využívaný aj na zasielanie sms a nahratých relácií. Projekt je možné realizovať aj formou 
leasingu u zhotoviteľa.  P. Miškovič sa spýtal aké percento obecného rozhlasu je 
funkčného/nefunkčného. P. starosta uviedol, že ide o približne 10 ulíc. Najčastejšie z časti 
Pustý Chotár. Je možné na kombinovať drôtové a bezdrôtové napojenie obecného rozhlasu. 
V rozpočte nebol plán na túto položku. Otázka financovania je možná aj splátkovom 
systéme, formou leasingu z firmy. Pán Tokár navrhol prezistiť koľko by vychádzalo 
splátkovanie a koľko by sme ako preplatili. P. Miškovič poznamenal, že je dôležité prezistiť 
pred investovaním aktuálny stav obecného rozhlasu. 
Do diskusie sa zapojil aj jeden z občanov, p. Matej Trubíni, ktorý navrhoval radšej doplnenie 
ampliónov rozhlasu a zväčšenie dosahu a využiť radšej káblové prepojenie ako bezdrôtové 
aby sa ušetrilo ako zakúpiť úplne nový obecný rozhlas.  
 
 
 

 
Uznesenie č. 185/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o  n a    v e d o m i e 
návrh na ponuku rekonštrukcie obecného rozhlasu, s úlohou pre p. starostu prezistiť možné 
splátkovanie obecného rozhlasu a úlohou pre poslancov prezistiť aktuálny stav obecného 
rozhlasu.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

C. Návrh na Smernicu č.1/2020 obce Beladice o službe na vývoz konárov. 
 
Ide o návrh doplnenia sadzobníka poplatkov vyberaných obcou na platenú službu preprava 
prác s traktorom (vývoz konárov). P. starosta navrhol doplnenie sadzobníka nasledovne: pre 
občana s trvalým pobytom za každú začatú hodinu v sume 15,- eur a pre obyvateľov 
s nehnuteľnosťou v obci, mimo trvalého pobytu z každú začatú hodinu v sume 25,- eur. 
V obci je dopyt na rôzne služby, hlavne na vývoz konárov. Poplatok nebude generovať zisk, 
ale zahŕňa reálne náklady.  
 
Po diskusii sa poslanci spoločne dohodli na nasledovnom doplnení smernice: 
 

- pre občanov (dôchodcov) nad 65 rokov s trvalým pobytom žijúcich osamote za každú 
načatú hodinu poplatok 5,- eur.   

 
 

Uznesenie č. 186/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a    v e d o m i e 
návrh na doplnenie sadzobníka poplatkov podľa Smernice č. 1/2020 obce Beladice o službe 
na vývoz konárov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

D. Návrh nájomnej zmluvy obce Beladice s Poľovníckym združením GAČOV. 
 
P. starosta pripomenul a uzrejmil pre občanov zámer nájomnej zmluvy. Uviedol, že týmto 
dôjde k zveľadeniu obecného majetku a k starostlivosti o verejné priestranstvo. Plocha je 
dlhodobo nevyužívaná.  
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: Doplnenie podmienky cena nájmu 120 eur/ročne na dobu 
neurčitú. 
 
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 6 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  0 - 

„Zdržal sa“ 1 Slíž Ján 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili nájomnú zmluvu s Poľovníckym 
združením GAČOV.  
 

Uznesenie č. 187/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
s ch v á l i l o  
Návrh nájomnej zmluvy obce Beladice s Poľovníckym združením GAČOV za dohodnutých 
podmienok podľa diskusie.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

E. Návrh spôsobu prevodu obecného pozemku pre p. Guniša. 
 

Pán Guniš si chce vysporiadať pozemky z dôvodu zarovnania plotu. Prevod je podmienený 
vybudovaním kanalizačnej prípojky na budovu bývalej MŠ Pustý Chotár. Nakoľko na 
pozemku, ktorý by obec chcela previesť sa nachádza žumpa. Nie je možné odpredať časť 
žumpy. Odhadovaná výška nákladov na kanalizačnú prípojku je približne 2 000 eur. P. 
Miškovič dodal, že by bolo dobré na obecné náklady odstrániť environmentálnu záťaž, 
vytvoriť pre občana prístup na kanalizačnú sieť a po zrealizovaní by prišlo k vymeraniu 
pozemku, ktorý chce p. Guniš odkúpiť (p. starosta uviedol, že už je pozemok vymeraný) a 
podľa sadzobníka pozemok odpredať. Podľa pána Kišaca je na pouvažovanie fakt či chceme 
investovať do kanalizačnej prípojky na budovu, ktorá je v dezolátnom stave a nevieme či ju 
budeme búrať alebo zachraňovať. Pán Tokár navrhol, starú budovu napojiť na kanalizačnú 
prípojku, nakoľko je to obecná budova. Do diskusie sa zapojil aj pán Guniš, ktorý uviedol, že 
nemá problém s navrhovaným procesom prevodu pozemku, že obec mu vybuduje 
kanalizáciu, kedy on nebude zasahovať do žumpy, pokiaľ tam bude žiť nájomníčka 
vedľajšieho pozemku. Pán Guniš sa nebráni vecnému bremenu na pozemku. Je dôležité na 
základe dohody stanoviť zmluvu.  
 
Hlasovanie za návrh uznesenia: Vybudovanie kanalizačnej prípojky a odpredaj pozemku p. 
Gunišovi s dopísaním vecného bremena a vybavením technických záležitostí, na ktorých sa 
dohodli.  
 
Do budúceho OZ obec pripraví zmluvu na odpredaj zmluvy pozemku p. Gunišovi.   
Výsledok hlasovania: 

Prítomní 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Za“ 7 Halásová Diana, Kišac Martin, Ing. Méres Juraj, Mgr. 
Miškovič Peter, Slíž Ján, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav 

„Proti“  - - 

„Zdržal sa“ - - 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ súhlasili so navrhovaným spôsobom prevodu 
pozemku. 
 

Uznesenie č. 188/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
A: s ch v á l i l o  
vybudovanie kanalizačnej prípojky 
B: s ch v á l i l o  



odpredaj obecného pozemku pre p. Guniša. 
 
10. Rôzne 
 

F. Informácia o aktuálnom stave projektu „ZBERNÝ DVOR BELADICE“.  
 
P. starosta informoval o aktuálnom stave projektu. Prvú etapu projektu má obec za sebou. 
Aktuálne už obec disponuje potrebnou technickou (kolesový traktor, vlečka, čelný nakladač, 
nakladač kontajnerov). Obec vstupuje do druhej etapy verejného obstarávania Zberného 
dvora. Pokiaľ bude VO ukončené, v priebehu 3 mesiacov by už mohlo prísť k samotnému 
ukončeniu prác a Zberný dvor by mohol byť plne funkčný. 
 
 
 
 

Uznesenie č. 189/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e 
Informácia o aktuálnom stave projektu „ZBERNÝ DVOR BELADICE“. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 
 

G. Informácia o aktuálnom stave projektu „Parkovisko s chodníkom pred Obecným 
úradom Beladice“. 

 
Kompletný projekt bol odovzdaný elektronicky aj v papierovej forme na Ministerstvo 
pôdohospodárstva. Aktuálne podľa informácie od p. hlavného kontrolóra je projekt LEADER 
MASS pozastavený z dôvodu aktuálnej ekonomickej situácie v súvislosti s pandémiou COVID-
19.    
 
 
 

 
Uznesenie č. 190/2020 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 
zo dňa 28.5.2020 

 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e 
informáciu o aktuálnom stave projektu „Parkovisko s chodníkom pred Obecným úradom 
Beladice“. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

H. Informácia o aktuálnom stave projektu „Chodníky v obci Beladice“. 
 
Vyhodnotenie projektu by malo byť 30.6.2020. Trpezlivo čakáme a dúfame v úspech. 
Chodníky by mali viesť od osady Perov ku kruhovému objazdu, nakoľko tam bola 
podmienená výzva pre marginalizované skupiny.  
 

 
 
 

Uznesenie č. 191/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e 
informáciu o aktuálnom stave projektu „Chodníky v obci Beladice“. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

I. Informácia o plnení rozpočtu na 1.Q/2020  
 
 
Materiály boli poskytnuté finančnej komisii a celkovo všetkým poslancom. Plnenie je 
v zmysle schváleného rozpočtu.  
 
 
 
 

Uznesenie č. 192/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e   
informáciu o plnení rozpočtu na 1.Q/2020. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

J. Informácia o aktuálnom stave verejného obstarávania – komunálny odpad. 
 
Dňa 25.5.2020 sa uskutočnilo verejné obstarávanie prostredníctvom internetu na odvoz 
komunálneho odpadu, do ktorého sa zapojili naše susediace obce. K budúcemu roku je 
potrebné prehodnotiť výšku poplatku za komunálny odpad. Pán starosta odprezentoval 
výsledky verejného obstávania k budúcemu roku 2021, zhrnul stav produkcie odpadu za 
minulý rok 2019 a za posledné mesiace. Poznamenal aj pravdepodobné zmeny v tejto 
oblasti. Príde k zmeny intenzity zberu komunálneho odpadu na každé 2 týždne. Na základe 
skutočností príde koncom roka k zvýšeniu nákladov za odvoz a spracovanie odpadu. V roku 
2021 poplatok za odpad by mal kopírovať vynaložené náklady obcou a je potrebné zaviesť 
prísnejší systém kontroly zberu komunálneho odpadu.  
 
 

 
 
 

Uznesenie č. 193/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e   
informáciu o aktuálnom stave verejného obstarávania – komunálny odpad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
10. Rôzne 
 

K. Informácia o aktuálnom stave verejného obstarávania – energie. 
 
V súčasnosti prebieha proces verejného obstarávania na energie (plyn a elektrika) 
prostredníctvom Komunálnej poisťovne, do ktorého sa zapíja vyše 30 miest s obcí. 
Predpokladaná ceny by mohli byť o viac ako 30% nižšia ako je súčasná.  
 
 

Uznesenie č. 194/2020 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Beladice 

zo dňa 28.5.2020 
 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach  
v z a l o   n a   v e d o m i e   
informáciu o aktuálnom stave verejného obstarávania – energie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

11. Diskusia 

 
V rámci diskusie sa riešila problematika: 
-výsadby stromov, 
-rozprava o projekte škôlky a výberu vhodného miesta,   
-informácie ohľadom detskej lekárky,  
-stav nájomnej zmluvy s rímsko-katolíckou cirkvou farnosť Beladice,  
-problém katafalku vo Veľkých Chrašťanoch, 
-problém stromov nad márnicou vo Veľkých Chrašťanoch,  
-havarijny stav el. rozvodov ČOV,  
-dokončenie požiarnej zbrojnice, 
-zverejňovanie faktúr,  
-havarijny stav strechy škôlky,  
-zverejňovanie nahrávok z OZ,  
- návrh na častejšie OZ, (každý druhý mesiac),  
- nájomná zmluva s p. Menelaosom Kanakisom.   
 
Diskusia od občanov:  
-p. Báťa Ľubomír avizoval opäť problém s rekonštrukciou interiéru obecného úradu. Riešili 
opäť aj problematiku separovania odpadov aj mal požiadavku na týždňový vývoz platového 
odpadu.  
 
Z 13. zasadnutie obecného zastupiteľstva konaného dňa 28.5.2020 bol vykonaný zvukový 
záznam.     
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

12. Záver 

 
P. starosta poďakoval na záver jednotlivým členom krízovému štábu, ktorí sa aktívne 
zúčastňovali na mimoriadnych zasadnutiach KŠ počas mimoriadnej situácie v súvislosti so 
šírením pandémie koronavírusu. Poďakoval aj všetkým, ktorí pomohli šitím rúšok a s ich 
distribúciou. Na koniec poďakoval prítomným a ukončil zasadnutie 13. obecného 
zastupiteľstva obce Beladice. 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice :  p. Mgr. Miškovič Peter,  
     p. Ing. Méres Juraj 
 
Zapísala :      p. Mgr. Alena Chrenová  
  
 
 
 
 
         PhDr. Mário Žáčik 
         starosta obce 
 
V Beladiciach, dňa 28.05.2020 


